
 
 

  

Protokoll styrelsemöte 24-05-02 
Plats: Kraftens hus 17.30-20.00 

 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

Anmält frånvaro: Christine Axebrink, Lotta Stålborn 

 

Besök: Lin Baldvin 17.30. Uteblev från mötet. 

 Epost skickad 240503 med:  

1) Bekräftelse på beslut om skriftlig sammanställning efter varje möte med       

bröstprocessen 4 ggr/år och följande frågor: 

2) Förfrågan om lämplig föreläsare till rosa oktober från bröstprocessgruppen,  

3) Besöket på Transcom i oktober 

4)  Hennes deltagande en stund vid BCF Hallands besök i augusti 

 

1. Mötet öppnades av ordförande 

2. Dagordning godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och läggs till handlingarna 

 

Information 

 

4. Ekonomisk rapport som tidigare. Vi har inte haft mycket kostnader 

ännu. Medlemsantalet är 221. Vi har fått 5 nya medlemmar under 

månaden som kontaktas av ansvarig. 

5. Information från vår epostlåda, separata utskick:  

Joyna diskuterades, styrelsen anser inte att vi kan propagera för 

sådana spel med tanke på att risk kan finnas för spelmissbruk. Vi kan 

däremot informera om det och lägga ut länken till Joyna till hjälp för den 

som är intresserad. 

 Information lämnas om sista datum för inlägg i Träffpunkts tidning 

Magasinet. Deadline för hösten är 15/5. 

 Kort diskussion om medverkan i introduktionsutbildning för nya 

styrelsemedlemmar. Fortsatt diskussion vid nästa möte. 

6. Ansökan om bidrag/stöd till föreningen från Fritidsförvaltningen Borås 

Stad är inlämnad av ordförande. 

7. Inget att informera från ”unga Violor i Sjuhärad”. ”Informationskampanj 

för utrikes födda” fortsätter. Nya besök ska göras i Herrljunga, Vårgårda 

och Utbildningsförvaltningen i Borås till hösten. 

8. Hittills är 13 anmälda till badet på onsdagar och 10 till torsdagar. I 

dagsläget har vi inte underlag för två grupper. 

9. Till Vårutflykten finns i dagsläget 13 anmälda. Vi har 20 betalda platser. 

Vi avvaktar sista anmälningsdatum 8/5 och skickar då ut erbjudande att 



 
 

ta med en närstående till samma kostnad 150 kronor om det finns 

platser kvar.  

10.  Reflektion efter Lins besök, punkten utgick. 

 

Diskussion Rosa oktober 

 

11. Lite tidigt att diskutera ekonomi, vi avvaktar stora poster såsom 

rehabbadet. 

12. Vi tar kontakt med B.T, för att få in plugg-in annonser, vi gör en affisch 

som vi kan använda vid olika tillfällen, rosa västar tas fram med vår 

logga som används när vi företräder föreningen, bildspel som beskriver 

vår förening kan tas fram och vi försöker låna ett skyltfönster i centrum 

som kläs in med rosa attribut. Vi gör en rosa promenad har en 

föreläsning och avslutar månaden med en rosa middag. 

13. Aktiviteter Föreläsning Kost och hälsa. Ordförande tar kontakt och 

bokar Dunia Daoud om föreläsningen uppfyller de krav vi har. Övrigt 

Rosa oktober, se separat lista 

14. Diskussion efter Lins besök utgick 

               

Beslut  

 

15. Beslut genomförandeplan rosa oktober, se separat lista 

16. Beslut åtgärder för Vårutflykt, vi avvaktar sista datum. Därefter erbjuds 

kvarvarande platser till närstående. 

17. Beslutade styrelsemöten, onsdag 14/8, tisdag 17/9, onsdag 16/10, 

tisdag 12/11, onsdag 11/12, tisdag 14/1–25, onsdag 12/2–25. Årsmöte 

tisdagen 25/2 2025 

18. Vid nästa informationsbrev 20/6 lämnas kort information och länk till 

Folkspels information. 

 

19. Övriga frågor 

 

20. Ordförande fått meddelande att förmånen att låna förrådet av 

fastighetsförvaltningen kommer att upphöra. Hela den byggnaden 

övertas av Bäckängsgymnasiet. Intendenten för Bäckängsgymnasiet är 

informerad av ordförande om att vi idag lånar lokalen och att vi får 

besked så snart som möjligt angående vad som ska gälla efter 

övertagandet. Enligt intendenten finns ingen information att lämna i 

dagsläget om när och hur övertagandet sker. 

 

21. Studiebesök från Bcf Halland till hösten. Vi har hälsat dem välkomna. 

De återkommer med datum när de har bestämt det. 

 

22. Förfrågan från Sensus om vi vill presentera föreningen på en dag som 

de planerar som avslut på Boråskontoret, den 12/6. Vi tackar ja men 

behöver mera information. 

23. Mötet avslutat 



 
 

 

 

Planering Rosa oktober 

1,4 okt Information och försäljning på SÄS 10–13 och 13–16 

1/okt Dekorera skyltfönster, träd och skulptur, rosa promenad i centrum 

3/10 Abecita 18.00 med provning och rabatt vid köp (kan komma att ändras) 

7,8,11/10 Information och försäljning på SÄS som ovan 

8,9/10 Kransbindning Rångedala 18–21. Två grupper att välja på 

14,15,18/10 Information på SÖS som ovan 

16/10 Kvällsföreläsning öppen, Träffpunkt Simonsland, Dunia Daoud, Kost och 

cancer  

21,22,25/10 Information och försäljning SÄS som ovan 

22/10 Besök Transcom Information och försäljning (kan komma att ändras) 

28,29/10 Information och försäljning på SÄS som ovan 

28,29/10 Besök ICA banken, Information och försäljning (kan komma att ändras) 

29/10 Viola dagen, Viola har namnsdag! Rosa middag med något intressant 

före middagen. 

 

Vid protokollet 2024-05-03  Justeras 2024–05- 

 

Barbro Nilsson Holmesten  Anette Olvebrink 


